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Fullmäktigeledamot Bodil Lund har lagt fram en fullmäktigemotion 
om en uppdatering av Borgå stads språkprogram. Lund konstaterar 
att Borgå var en föregångare när stadsfullmäktige godkände 
språkprogrammet 2010. Lund motiverar behovet av att förnya 
språkprogrammet både med att det gått en stund sedan senast, och 
med en hänvisning till andelen svenskspråkiga i Borgå, som sjunkit 
till något under 30%. Denna gräns har generellt setts som kritisk 
bland forskare när man tittar på tillhandahållandet av tjänster på 
båda officiella språken.  
 
Borgå stadsstyrelse har beslutat 20.1.2025 tillsätta en arbetsgrupp 
för att bereda en uppdatering av språkprogrammet. Arbetsgruppen 
består av förtroendevalda och tjänsteinnehavare. Ledamoten Lund, 
som lade fram motionen, är en av arbetsgruppens medlemmar. 
Arbetsgruppen har sammanträtt tre gånger och ställt  som mål att 
under våren lägga fram ett nytt språkprogram för beslut. 
Arbetsgruppen har som utgångspunkt för sitt arbete tagit de 
synpunkter som framförts i motionen om behovet av att förnya 
språkprogrammet. Det centrala innehållet i det språkprogram som 
bereds gäller tryggandet av det svenska språkets ställning som 
minoritetsspråk i Borgå, samtidigt som man i större utsträckning än 
tidigare beaktar de behov som den ökande flerspråkigheten ställer 
vid produktionen av stadens tjänster.  

 
Bilaga 
fullmäktigemotion 14.5.2021 
 
Stadsdirektören 
Stadsstyrelsen beslutar ge ovanstående förslag som sitt svar på 
Bodil Lunds motion och sända svaret till stadsfullmäktige för 
kännedom. 
 
 
   
 
 


